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INTERPELACJA

Od kilku miesięcy trwa budowa ulicy Spacerowej w Kamionkach. Powinno to cieszyć, bo 
czekaliśmy na tę inwestycję od lat. Moje pierwsze wnioski dotyczące budowy tej drogi datowane są 
na ponad 15 lat.

Z niepokojem obserwuję, że ta ważna inwestycja już na tym etapie niestety nie spełnia podstawowych 
założeń projektowych i/lub wykonawczych.

Nie wiem, na jakim etapie i w związku z czym zostały popełnione błędy, nie zamierzam tu stawiać 
oskarżeń ani projektantowi, ani wykonawcy. Od zbadania tego jest Pan i o to wnioskuję. Jednak na 
tym etapie realizacji widać, że odwodnienie nie spełnia swojego zadania i nawet przy niewielkich 
opadach dochodzi do zalania nie tylko poboczy, ale w niektórych miejscach: całej ulicy, z chodnikiem i 
ścieżką rowerową.

Na zdjęciach przedstawiam stan sprzed 7 dni (załącznik do interpelacji). Opady deszczu były tego dnia 
niewielkie a jak widać skutki nie pozostawiają wątpliwości, że narażanie nawierzchni na wielokrotne 
zalewanie, zamrożenia i rozmrożenia, już w niedalekiej przyszłości mogą prowadzić do jej zniszczenia. 
Zalewane są w kilku miejscach również słupy oświetleniowe, co wg moich obserwacji już 
doprowadziło do naruszenia ich podstawy, co nie tylko jest widoczne (nie trzymają pionu), ale może 
też stanowić zagrożenie dla ludzi. Część z nich przestała świecić, co rodzi podejrzenia, że mogło dojść 
do spięć w instalacji.

Reasumując: wnoszę o usunięcie wszelkich wad związanych z przedmiotową inwestycją (również tych, 
których jako laiczka nie byłam w stanie zaobserwować) i powiadomienie mnie o tym, jakie dokładnie 
kroki zostały podjęte, by nowo oddana ulica przy której zamieszkuje kilkuset mieszkańców, mogła nam 
służyć długo w niepogorszonym stanie.

Jednocześnie proszę o wyjaśnienia, jak doszło do sytuacji, że mieszkańcy domów zlokalizowanych 
przy ulicach: Na Skraju Lasu, Laskowej, Iglastej, formalnie utracili możliwość dojazdu do ulicy 
Spacerowej.

Wiem, że prowadzone były rozmowy z właścicielami ww. nieruchomości. Proszę o informację, jakie są 
ich efekty.

W przypadku odpowiedzi ogólnikowej i nie odpowiadającej na mój wniosek w sposób wyczerpujący, 
będę zmuszona podjąć dalsze kroki w celu zapobieżenia marnotrawstwu środków publicznych.

Z poważanie

Magdalena

Radna Rady Miasta i Gminy Kórnik
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